
 

 

Pozvánka 
beseda pro širokou veřejnost 

na téma 

12. března 2022 od 14 hod. 

v Kulturním domě v Bělči 

 

 

Potřebujeme zřídit národní park nebo je ochrana přírody Křivoklátska dostatečně zajištěna chráněnou 

krajinnou oblastí a soustavou maloplošných chráněných území? 

Jak se tento krok dotkne obyvatel dotčených obcí i širokého okolí a jak budou ovlivněna jejich práva? 

Co to znamená pro výkon místní samosprávy a jak se žije obci v národním parku? 

Přinese případné zvýšení turistického ruchu výhody nebo jen problémy? 

Jak pokračuje příprava národního parku a je zajištěná dostatečná informovanost ze strany státních 

úřadů? 

Máte pocit, že nemáte k tomuto tématu dostatek informací a rádi byste se na mnohé zeptali? 

 

 

Přijďte si poslechnout, zda se nám podaří na tyto otázky odpovědět. 

Přijďte s námi diskutovat. 

Všichni jste zváni. 

 

 

 

Besedou Vás budou provázet: 

Lukáš Kocman – starosta obce Běleč 

RNDr. Jaroslav Obermajer – Agentura ochrany přírody a krajiny ČR 

Miroslav Pecha – Lesnický park Křivoklátsko 

zástupci obcí z Národního parku Šumava 


